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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:382 Illegal ip-tv

Illegal ip-tv har slagit igenom på bred front i Sverige, och de aktörer som säljer 
dessa illegala tjänster kan verka tämligen öppet och är de första träffarna om 
man gör sökningar på ip-tv. För ett par hundringar i månaden kan man få mer 
eller mindre alla kanaler på marknaden, inklusive utländska kanaler. Förutom 
att upphovsrättsinnehavare och idrottsföreningar går miste om stora intäkter 
göder detta kriminella nätverk med enorma summor pengar, sannolikt 
åtminstone delvis samma kriminella nätverk som sköter droghandeln och 
skjuter och spränger varandra och oskyldiga; hundratals miljoner ned i fickorna 
på kriminella. I andra länder har man kommit betydligt längre för att bekämpa 
illegal ip-tv, men i Sverige växer marknaden för varje dag. 

Med anledning av ovanstående önskar jag fråga justitieminister Gunnar 
Strömmer:

 

Hur avser ministern att framgent arbeta med frågan om illegal ip-tv?

………………………………………

Josef Fransson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-13
Besvaras senast
2023-12-20 kl. 12.00


